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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A jövőben kívánja-e a közérdekű bejelentéseit elsőként
a közmédiában megosztani?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Mindenekelőtt  üdvözlöm  a  március  18-án  bejelentett  intézkedéseket.  Kifejezetten  öröm  volt
számomra,  hogy  azok  között  olyan  is  elhangzott,  amelyet  szakértőkkel  történő  konzultációkat
követően magunk is kezdeményeztünk. Hogy a mi hangunk jutott el a kormányhoz, vagy a kormány
saját  szakértőivel  egyeztetve  jutott  részben  az  általunk  képviselt  álláspontra  (pl.  a  hitelek
felfüggesztése,  a  kiemelten  érintett  szektorok  gyors  segítése  stb.),  az  a  végeredményt  tekintve
mindegy is.

A magam részéről a jövőben is következetesen tartom magam ahhoz az elvi alapálláshoz, hogy
észrevételeimet és javaslataimat megfogalmazom a kormány felé, de a politikai csaták lefolytatását
a veszély elhárítását követően kívánom megvívni.

Személyes  javaslatom az  lenne,  hogy a  jövőben  a  fontos,  a  magyar  társadalom egészét  érintő
bejelentéseket első körben a T. Miniszterelnök Úr ne a saját közösségi oldalán jelentse be, hiszen ez
az elsődleges feladata a 100 milliárdból fenntartott közmédiának. Nem gondolom, vagy legalábbis
őszintén remélem, hogy nem egyfajta kicsinyes „lájkvadászatról” volt szó, mint ahogy azt Ön is
bizonyára a történtek kapcsán több helyen olvasta, de mindenféleképpen jogos kérésnek tartom, ha
a jövőben a közmédián keresztül tájékoztatja a magyar polgárokat a legfontosabb fejleményekről.

Ebben bízva kérdezem, hogy

A jövőben kívánja-e a közérdekű bejelentéseit elsőként a közmédiában megosztani?

Kérdésem egyúttal kérés is, kérem, vegye fontolóra!



Budapest, 2020. március 21.

Üdvözlettel:
..........................
Sneider Tamás
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